
Ik ben sinds 2017 actief bij de Adviesraad. Als adviseur bij een 

woningcorporatie merk ik de gevolgen van de wijzigingen in de zorg en 

het effect daarvan op goed wonen en de regie houden op het leven. De 

dagelijkse zorg moeten we anders organiseren met elkaar, het aanpassen 

van de woning vraagt soms maatwerk en niet te vergeten: het moet 

allemaal betaalbaar blijven. De samenwerking met gemeente, burgers en 

andere partijen is onmisbaar. Zo ook in Aalsmeer. Vandaar dat ik het 

belangrijk en mooi vind dat ik mijn kennis en ervaring kan benutten in de 

Adviesraad. De Adviesraad is een diverse, betrokken groep mensen met 

wie het fijn samenwerken is. En, nog belangrijker: we zijn voor het 

College van de gemeente een serieuze adviseur en sparringpartner.   

 


